
TOUR CODE: 4MSK
4天 Days 3晚 Nights

绝美

沙
巴

Explore

SABAH

• MANTANANI ISLAND
 美人鱼岛
 Dive in and discover blue-spotted rays and 
 beautiful coral reefs. Witness diverse sea life 
 as you snorkel in emerald waters

• KUNDASANG
 昆达山
 [Inc : Observation deck, Desa Cattle Dairy Farm, 
 Culvert View, Canopy Walk, Fish Spa]

• MANGROVE + FIREFLIES TOUR
 红树林萤火虫之旅
 This is the best suited for nature lovers to 
 look for Sabah's wildlife experience

• 2N STAY AT 5 STAR 
 THE MAGELLAN SUTERA RESORT 
 2晚入住5星级酒店 
 麦哲伦舒特拉度假村



午 • 晚第一天 吉隆坡 4 亚庇
抵达风下之乡沙巴州首府——亚庇。

•  艾京生钟楼 ~ 建造于1905年，亚庇最古老的建筑之一，是为了纪念亚
 庇市的第一任总督而建造的，1945年联军轰炸中唯一遗留下来的建筑。

•  水上清真寺 ~ 可容纳最多12000名教徒祈祷，清真寺建于里卡士湾的
 人造湖上，白色建筑倒映在湖水中，与蔚蓝天色相衬，十分震撼。

•  沙巴州博物馆 ~ 是马来西亚沙巴州的州立博物馆，坐落于该州首府亞
 庇的旧皇宫山（Bukit Istana Lama）上，占地17公頃（42英畝）

•  沙巴基金会大厦 ~ 沙巴最具代表性的建筑物.世上少数以一支主干轴体，
 由96支钢条呈辐射状支撑的原体形建筑。沙巴基金局大厦是沙巴最具
 代表性的建筑物，附建了一个大剧院、两个小剧场、展览厅廊、健身
 体育馆及为研究婆罗洲人士供应参考资讯的小型图书馆。
 之后办理入住豪华5星级酒店，奢华享受酒店设施，以及欣赏别具一格
 的黄昏日落景色。金黄色的夕阳余晖倒映在波澜的海平面上，形成一
 幅天然的日落画作。

第二天 亚庇~昆达山~亚庇 早 • 午 • 晚

第四天  亚庇 4 吉隆坡
08.00am  早餐
11.00am  退房

11.30am 进行第二次浮潜 ~ 美人鱼岛其实很少人到访，因此水质异常
  清澈，保存了大量的海底资源，例如栖息于古老沉船的各种
  海底小动物，让喜欢浮潜的您，能够充分享受热带岛屿的乐
  趣，此外这座岛上还建有一座灯塔
13.00pm 午餐
14.30pm 返回亚庇市区

•  海鲜批发加工厂
•  巧克力工厂

专车前往机场搭机返回温暖家园。
希望您与LOVELY VACATION度过一个愉快的假期，并盼望能再次与
您畅游下一个旅游胜地。

酒店大厅集合，请提前抵达酒店大厅等候
•  观山台 ~ 近距离欣赏神山全貌，静静地迎着微风拂过你的脸庞和感受
 大自然绿油油的清香，这绝对是人生一大美事！
•  神山德萨乳牛场 ~ 沙巴最大的农场之一，不僅拥有大约600头进口
 纽西兰乳牛，而且还可以欣賞一望無際的田園風光、就像身在美丽的
 山丘——纽西兰，還可以品嚐最新鮮的牛奶及冰淇淋等奶製品以及親
 餵牧場的小動物，是親子遊樂的好地方，他们的牛奶都是特别新鲜以
 及有营养的，特别是小朋友在成长发育的期间所需的营养都会在他们
 的牛奶里摄取。
•  幻境园打卡 ~ 是精心為顧客打造的拍照打卡勝地，佈置了天空之鏡、
 天梯、鞦韆，還有其特色拍照的道具，是一個極具奇幻冒险的拍照
 天堂，深受各國遊客喜愛。过后就享用当地特色餐。
•  树顶雨林吊桥 ~ 位于神山公园的树顶吊桥，是全世界最长的吊桥，
 建造在大树上，吊桥宽度仅能容纳一人走过，无论走在哪一段都让你
 感觉惊心动魄，你也可以在这一边欣赏自然生态，享受处于热带雨林
 的悠闲。
•  天然鱼疗魯安帝村 ~ 感受天然小溪鱼疗和鱼儿尽情戏耍，小河的魚都
 不怕人, 你走到河中它們便游过来要食物, 搶食時給牠它们亲到就像做
 玛莎那样.返回酒店休息。
•  红树林萤火虫之旅 ~ 红树林新区，因此对许多游客来说，这是个非常
 陌生的名字。与其他热门的红树林生态地点比较起来，咔哇咔哇有着
 先天的优势，由于这块区域之前不曾为外界所侵扰，这里的自然生态
 环境显得更为原始，且更加贴近大自然。在这里你能有机会观赏到世
 界上频临绝种的高危灵长动物长鼻猴和最美的夕阳。当您被月光所笼
 罩时，神秘的萤火虫将出来与你玩耍。大多数萤火虫会留在红树林的
 树顶上，但是在加旺河沿岸，它们大多围绕着灌木丛。这意味着您将
 在视线水平上更清晰地看到萤火虫，并且看起来就像童话般的灯光！

行程只供参考，以当地旅游安排为准

第三天  亚庇~美人鱼岛
早餐后,乘坐巴士到码头

10.00am 乘坐船进美人鱼度假村 (曼塔那尼岛) 
11.30am 进行第一次浮潜 ~ 美人鱼岛其实很少人到访，因此水质异常
   清澈，保存了大量的海底资源，例如栖息于古老沉船的各种
   海底小动物，让喜欢浮潜的您，能够充分享受热带岛屿的乐
   趣，此外这座岛上还建有一座灯塔
13.00pm  午餐
14.00pm  入住酒店, 漫步和在沙滩上游泳
15.30pm  下午茶

17.30pm 日落漫步 ~ 让我们带您到岛上最浪漫的地方，在那里您可以看
   到明亮的橙色，红色和黄色的光线在掠过地平线之后消失于
   海洋的背面，并让夜晚明亮的月亮为一个浪漫的结局画上句点
19.00pm  晚餐 

20.30pm 观看蓝色浮游生物 ~（季节性：从3月开始到7月底）在一个罕
   见的神奇之夜，您可能会看到世界上最引人入胜的自然现象
   之一，浮游生物发出蓝光俗称蓝眼泪

美人鱼岛 Mantanani

红树林 Kawang Mangrove 萤火虫之旅 Fireflies Tour

早 • 午 • 晚

早 • 午 • 晚

4Kota Kinabalu
亚比
Kota Kinabalu
亚比

Kundasang
昆达山
Kundasang
昆达山

Mantanani
美人鱼岛
Mantanani
美人鱼岛

浮潜 Snorkeling

皮划艇 Kayaking

观看蓝色浮游生物 Blue Plankton Watch



DAY 1   Kuala Lumpur 4 Kota Kinabalu 
Arrival at Kota Kinabalu, the state capital of Sabah, also known as "KK". 
•  Atkinson Clock Tower ~ Built in 1905, is the oldest standing structure 
 in Kota Kinabalu was built to commemorate the first Governor of Kota 
 Kinabalu City, the only building left over from the 1945 coalition bombing.
•  Floating Mosque ~ It can accommodate up to 12,000 religious 
 believers. The mosque is built on the artificial lake in Likas Bay. The white 
 building is reflected in the lake water, which is very shocking against 
 the blue sky.
•  The original Sabah Museum ~ location was established on 
 15 July 1965 in a shophouse in Gaya Street, Kota Kinabalu, largely due 
 to the efforts of the Sabah Society.
•  Tun Mustapha Yayasan Sabah Foundation Tower ~ is a state 
 sanctioned organisation that was developed to promote educational and 
 economic opportunities for its people. It was founded by Tun Mustapha 
 Harun and manages a diverse portfolio of resources and issue.
 Check in luxurious 5-star hotel, enjoy the hotel fantasy facilities, and enjoy 
 the unique dusk and sunset scenery. The golden afterglow of the sunset is 
 reflected on the wavy sea level, forming a natural amazing sunset painting.

•  Observation deck ~ Enjoy the whole view of Mount Kinabalu up 
 close, quietly breeze your face and feel the green fragrance of nature, 
 which is definitely a great thing in life!
•  Desa Cattle Dairy Farm ~ One of the largest farms in Sabah, they 
 have about 600 imported New Zealand dairy cows, and also enjoy the 
 endless rural scenery, just like being in a beautiful hill-New Zealand, 
 you can also taste the freshest milk and ice cream and other dairy 
 products and feeding the small animals on the pasture is a good place 
 for family fun. 
•  Culvert View ~ is a photographic punching spot that is carefully 
 created for customers. It is equipped with sky mirrors, ladders, swings, 
 and its unique photo props. 
•  Canopy Walk ~ The tree-top suspension bridge in the Kinabalu 
 National Park is the longest suspension bridge in the world. It is built on 
 a large tree. The width of the suspension bridge can only accommodate 
 one person walking. 
•  Fish Spa Kampung Luanti ~ Feel the natural creek fish therapy 
 and play with the fish. The fish in the river are not afraid of people. 
 When you walk into the river, they will swim to ask for food. When you 
 grab food, give them a kiss your foot like making Massage Therapy. 
 Return to Hotel.
•  Kawang Mangrove + Fireflies Tour ~ The village's vivid greenery 
 and beautiful landscapes serve as the perfect playground for Malaysia's 
 famous Proboscis Monkeys. The untouched natural oasis is a great place 
 to spot rare wildlife, so hop on a river cruise that takes you past their 
 habitats and keep your camera ready. After a delicious dinner of local 
 delicacies, you will even get to see an evening fireflies show, watching the 
 little light bugs fire up the sky. When the day ends and you’re left with the 
 moonlight, the mysterious fireflies will come out to play. The difference 
 with the fireflies here is their habitat. Most of the fireflies would stay on top 
 of the mangrove trees in many places, but here along the Kawang river, 
 they are mostly around the bushes. This means, you will have a clearer 
 view of the fireflies at the eye level, and it looks exactly like fairy-lights!

L • D

DAY 2 Kota Kinabalu ~ Kundasang 
 ~ Kota Kinabalu B • L • D

DAY 3 Kota Kinabalu ~ Mantanani
Morning take a breakfast transfer to Jetty. 
10.00am  Take a boat transfer to Sutera @ Mantanani
11.30am  Snorkeling ~ Treat yourself to a snorkelling adventure. Dive in 
 the crystal clear waters and marvel at the abundance of 
 fascinating aquatic life swimming in the waters of Mantanani 
 Island. See countless species of fish and other sea life as you 
 glide through the water.
13.00pm  Have a lunch 
14.00pm  Check in and relax at the beach 
15.30pm  High Tea 
17.30pm  Sunset Village Tour ~ Let us take you to the most romantic 
 spot on the island, where you can see the bright orange, red 
 and yellow pastels of the sensational evening light streaks 
 across the horizon before dipping behind the ocean; allowing the 
 moon to glow for that romantic ending to your day.
19.00pm  Dinner 
20.30pm  Blue Plankton Watch ~ (Seasonal: beginning March to end 
 July) On a rare magical night, you may witness one of world’s 
 most spellbinding natural phenomena – the bioluminescence or 
 Blue Plankton. This amazing visual effects that border on 
 supernatural will definitely be one of the most surreal and 
 magical moments ever.

Under unforeseen circumstances the company and its associated agent has the 
rights to amend the itinerary as and when if necessary

Process to Airport for you flight back to Kuala Lumpur. Tours ends upon 
reaching KLIA/KLIA2 with fond memories of a LOVELY VACATION.

神山德萨乳牛场 Desa Cattle Dairy Farm

水上清真寺 Floating Mosque寻找长鼻猴 Proboscis Monkeys

B • L • D

DAY 4 Kota Kinabalu 4 Kuala Lumpur
08.00am  Have a breakfast 
11.00am  Check out 
11.30am  Snorkeling ~ Treat yourself to a snorkelling adventure. Dive 
 in the crystal clear waters and marvel at the abundance of 
 fascinating aquatic life swimming in the waters of Mantanani 
 Island. See countless species of fish and other sea life as you 
 glide through the water.
13.00pm Lunch  
14.30pm Departure back to KK Town  
•  Seafood Supply 
•  Chocolate Factory 

B • L • D

幻境园打卡 Culvert View 天然鱼疗魯安帝村 Fish Spa Kampung Luanti 树顶雨林吊桥 Canopy Walk



条款与条件
01.  行程表所列出的航班资料，交通，行程，酒店住宿及膳食安排， 将可能因应不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。  若报名后行程有所变动，本社将另行个
         别通知。
02.  行程，膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社和天气情况安排为准。
03.  本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不足时，若会遇上行李箱得放置在车厢内的可能，所以一人一座位为前提。
04.  基本上全程中文讲解为主。 若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前通知本社。 本社将另作安排，但将以最终确认为准。
05.  团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
06.  行程表附上的照片仅供参考。
07.  为确保消费者权益，详情请参阅单据背面之基本条规细节。
08.  行程最终将以英文版本为准。

TERMS & CONDITIONS
01.  Flights, transportation, hotels, meals and itinerary stated in the brochure are subject to change without piror notice. Any changes after booking shall be 
       advised accordingly.
02.  The sequence of itinerary, meals and hotel arrangements are subject to the final confirmation by the local ground operator due to weather situation.
03.  Tour buses are arranged based on group size. Every passenger is entitled to one seat each. Should there be extra seats remaining, it shall be reserved 
       for the baggage storage.
04.  Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
05.  Purchase of travel insurance is highly advisable. 
06. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
07.  For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard terms and conditions.
08.  The english version of itinerary shall prevail.
 

ADULT
   成人

CHILD WITH BED
小孩加床

CHILD WITHOUT BED
小孩不加床

SGL SUPP
  单人房差

HOTEL INFO / 酒店详情

1 Nights 晚 
MANTANANI ISLAND
The best Resort at 
Mantanani Island 
~ Sutera Mantanani Island 
Resort & Spa

5�The Magellan Sutera Resort
2 Nights 晚


